

The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk www.hhyc.org.hk

4 April 2023

Dear Members

Notice of Amendment to the Club's Bye-Laws: Section I, Item No: 17.7

The General Committee approved at its meeting held on 30 March 2023 that item no. 17.7 under Section I – House and General of the Bye-Laws of the Hebe Haven Yacht Club Limited as printed in July 2019 be amended by replacing the words "60 days" with "30 days'.

Section I - House and General

| | Original version | Revised version |
|------|--|--|
| 17.7 | In the event that a Member's account remains in arrears for 60 days: | In the event that a Member's account remains in arrears for 30 days: |
| | a. the Member's full privileges shall be suspended, and | a. the Member's full privileges shall be suspended, and |

This amendment to the Bye-Laws shall come into effect on 1 July 2023.

Regards

Paul C. Arkwright General Manager

The Hebe Haven Yacht Club Limited







The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會 10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong 香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半 電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk

www.hhyc.org.hk

尊貴的會員:

白沙灣遊艇會附例修訂通知:第一節第17.7條

本會執行委員會於 2023 年 3 月 30 日舉行的會議上通過對 2019 年 7 月印製的白沙灣遊艇會附例 第一節第 17.7 條進行修訂,將 "60 天"改為 "30 天"。

第一節:會所及一般事項

| | 原文 | 修訂後 |
|-------|---------------------------------------|---------------------------------------|
| 17. 7 | 倘若會員拖欠賬單款項達 60 日: a. 會員的一切權利將被暫停,及 | 倘若會員拖欠賬單款項達 30 日: b. 會員的一切權利將被暫停,及 |
| | | |

本附例修訂將於2023年7月1日起生效。

此致

Paul C. Arkwright 白沙灣遊艇會總經理

2023年4月4日

此通告為英文版的中譯本。如中、英文版有任何抵觸或不相符之處,應以英文版為準。



